
 

SFO-forældrerådsmøde  

Onsdag den 20. marts 2024 kl. 17:00-19:00 

Referat 

 

Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 
 

Jeanne Andersen (formand) x 

Abdullah Kocak (næstformand) a 

Helle Muff (forældrerepræsentant) x 

Kennet Jakobsen (forældrerepræsentant) f 

Mette Thomasen (forældrerepræsentant) x 

Magdalena Maggie Kurpioch (forældrerepræsentant) x 

Louise Barner Jensen (SFO-leder) a 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) x 

Anita Hedegaard (SFO-fritidspædagogisk leder) x 

Referent:  Anita Hedegaard 

 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden v Anita 

Dagsorden gennemgået og godkendt. 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat. 

3. Godkendelse/gennemgang af 

referat fra sidste møde 

3.1 Referat godkendt. 

 

 

 

4. Nyt fra SFO 

4.1. Ny pædagog i SFO pr. 1. maj 

(Anita) 

4.2. Status i SFO (Anita/Dorthe) 

4.3. Uge 28 i SFO (Anita/Dorthe)  

 

4.1. Et enigt ansættelsesudvalg (Jeanne deltog fra SFO - 

rådet) har pr. 1. maj ansat Sofie Pajbjerg, som på 

nuværende tidspunkt er ansat på Rosenvangskolen i et 

vikariat som SFO-pædagog og klassepædagog i en 2. 

klasse. Sofie har en masse spændende erfaring med i 

bagagen. Bl.a. har hun arbejdet i hjemmeplejen, været 

værnepligtig, backpacker, livredder i en svømmehal og 

arbejdet ved Center for Børn og Unge og bl.a. i den 

forbindelse haft kontakt med udsatte unge. Derudover har 

hun erfaring med at arbejde med børn og unge med 

udviklingsforstyrrelser, autismespektrum-forstyrrelser og 

meget mere. Sofie er 25 år og uddannet pædagog i 2023 

med social/special specialisering og sundhedsfremme og 

bevægelse som valgfag. Begge dele noget som gør hende 

til et godt match til stillingen her på Rundhøjskolen. Hun 

beskriver sig selv som en, der er god til at kommunikere 

med mange forskellige slags mennesker med fokus på at 

se den enkeltes særlige behov og finde en vej til løsninger 

på eventuelle udfordringer. Sofie har relationen i fokus og 

kender til betydningen af at høre til i et fællesskab. 



 

4.2. Udemåned, som er hele maj måned, vil igen i år have 

et fælles tema, som går igen på alle årgangene. Temaet 

ligger endnu ikke fast. – Afslutning på udemåneden er d. 

30. maj og på denne dag afholdes SFO’s årlige 

sommerfest.  

 

Som noget nyt i SFO, tilbydes der nu mad hver dag, ca. kl. 

14.30. Dette er også en aktivitet der inddrager børnene, i 

både forberedelsen og serveringen af maden.  

 

4.3 Udsat til næste gang. 

 

5. Digital Tryghed i SFO 

5.1 Diskussion om det læste oplæg 

5.1 Gennemgang af video og skriftligt materiale om digital 

tryghed på Aarhus Kommunes intranet 

5.2 Vi så filmen i fællesskab og talte om filmens relevans 

ift. SFO-børn og det samtalemateriale, der foreligger i 

forbindelse hermed. SFO- forældrene var enige om, at det 

er et relevant emne at behandle i SFO, men at der er for 

kort tid inden sommerferien til at etablere et forældremøde 

hvor vi behandler emnet.   

 

 

 

6. Punkter til skolebestyrelsesmøde 

d. 7/5.  

6.1 Hvem deltager? 

6.2 Punkter 

6.1 Jeanne og Mette og Helle og Maggie deltager. 

6.2 Legeplads, oprydning og vedligehold. 3 meters reglen 

ift. børn (vedligehold og rengøring af toiletter i forbindelse 

hermed).  

 

7. Spise med børn i 0 klasse 

(Abdullah)  

 

Udsættelse til næste gang, da Abdullah var fraværende.  

8. Arbejdsdag i SFO 

(Jeanne og Mette) 

Jeanne og Mette har lavet et fint opslag hvor de inviterer 

forældre og bedsteforældre til at deltage i en 

arbejdseftermiddag, hvor vi forskønner og rengør vores 

legeplads i SFO. Arbejdseftermiddagen er d. 3. maj, fra kl. 

14 – 17.30. Pædagogerne laver en to do liste og vi (Anita) 

forhører os i forhold til retningslinjer, hvad der kan og må 

gøres.  

 

9. Evt. • Børn kan ikke høre klokken når de er ved det Røde Hus 

og de voksne der har tilsyn i pauserne bør være 

opmærksomme på dette. 

• Toiletterne (specielt på C gangen) er stadig så ulækre 

at børnene ikke vil bruge dem.  

• Plan for skraldespande i forbindelse med forskønnelse 

af Rundhøj Torv. Hvad er udsigterne? Kan hegnet evt. 

flyttes længere ind på SFO legeplads, så vi undgår 

skraldespandene der? 

 

 


